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Stade på helhedsplanen for facaderenoveringen i afdeling 213 

 

Alle undersøgelser er nu blevet lavet. 

Landsbyggefonden mangler at lave en ”finansieringsskitse”, som er det økonomiske 

grundlag de vil støtte ud fra.  

Når vi har fået det, kan vi regne på hvor meget den samlede sag må koste og hvad den 

fremtidige huslejekonsekvens så bliver. 

Vi indkalder til et orienterende møde, hvor alle forudsætningerne bliver gennemgået, både 

økonomiske og tids- og bygningsmæssige, og på det besluttende møde som typisk ligger 

ca. 3 uger efter, skal man så stemme om man ønsker projektet gennemført 

Foreløbigt regner vi med at afholde det orienterende møde i september i år, og det 

besluttende i oktober.  
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